

Datum 22 januari 2015

Tijdstip 18.00

Locatie B1.1

Aanwezig Marlies Aerts, Frank Bax, Michiel Binnard, Ruben Degeling, Pieter-Jan Dirkx, Dorien Eerdeken, Michael Hayen, Marnick Hermans, Arne Nys, Eline Ordies, Tobias Proost

Verontschuldigd Michiel Arnouts, Lucas Bellens, Gerry Benaets, Nathalie Geraerts (volmacht aan Ruben Degeling), Marnick Hermans, Pieter Huybrechts, Laurens Kempeneers, Willemien Marnef, Alain Robert, Marion Wittenberg (volmacht aan Jurn Krux).

Verslaggever Eline Ordies

Voorzitter Dorien Eerdeken

1 *Voorstelling Universiteit van het Maatschappelijk Belang (UMB)*

Felix Berger stelt de UMB kort even voor, waarbij hij de evolutie, haar doelen en de thema's schetst. Verder uit hij zijn hoop dat de Studentenraad en de UMB naar elkaar toe kunnen groeien en met elkaar kunnen werken.

2 *Goedkeuringen en opvolging*

2.1 **Goedkeuring verslag AV 18-12-14, rectoraatsvergadering en AV 8-01-15**

De verslagen worden alle drie goedgekeurd.

2.2 **Opvolging verslag AV 8-01-15**

Tobias heeft nog steeds geen antwoord of hij wel dan niet toegang kan krijgen tot de schermen van de KHLim. Hij heeft twee andere mensen gemaïld die hier mogelijks bevoegd voor zijn.

Tobias wacht verder op antwoord.

Alle gegevens van de Limburgse bibliotheken werden nu samengevoegd op een account, waardoor het nu kan lijken dat er onterechte boetes op de PBL-kaart staan. De vijf euro lidgeld werd betaald door de universiteit, dus normaliter kunnen er geen boetes open staan.

De Facebook-poll met betrekking tot de vergaderlocaties wordt gesloten, daar de meerderheid de huidige regeling goed vindt. De locaties worden dan ook niet veranderd.

Frank zit in februari samen met Jan van Hoof om alle opvolgingspunten aan te kaarten die handelen over de materiële voorzieningen.

Het verslag van de Sportraad wordt op e-com gezet.

De toelichting van de enquête op de Onderwijsraad werd uitgesteld.

Er zal 9 februari een hele grote werkgroep georganiseerd worden om de cultuurrichtlijnen, de FAQ en de enquête te behandelen.

Frank zal de definitieve uren doorsturen.

3 Terugkoppeling raden

3.1 Faculteitsraad BEW

Er werd aangehaald dat er een budget bestaat om een bus in te leggen naar onderwijsactiviteiten. Verder werden de voorwaarden voor doctoraatsstudenten toegelicht.

Handelswetenschappen zal volgend academiejaar starten met kwartielen.

De inhaalexamens zullen in mei vallen, behoudens veelvuldige afwezigheid.

3.2 Faculteitsraad REC

Er wordt opgemerkt dat de studiecellen, de gangen en de auditoria snel terug vuil zijn.

3.3 Faculteitsraad WET

Wordt verplaatst naar volgende AV.

3.4 Faculteitsraad ARK

Wordt verplaatst naar volgende AV.

3.5 Faculteitsraad IIW

Wordt verplaatst naar volgende AV.

4 Studentenraad

4.1 Functieverdeling

Michelle van der Meer en Hanne Loyens worden beiden verkozen als medewerker voor de faculteit GLW.

4.2 Budget International Council

Er wordt besloten dat StuRa 150 euro van haar eigen budget zal geven aan de International Council zodat zij voor drank en broodjes kunnen zorgen tijdens hun vergaderingen.

4.3 Aanpassing AV van 12-02-15

Deze AV wordt verplaatst naar Diepenbeek en wordt een uur verlaat (startuur: 19u), zodat Jurn en Eline zowel de vergadering van de Instellingsreview als de AV kunnen meevolgen.

5 Onderwijs

5.1 Compromisvoorstel flexibilisering: visie van de UHasselt.

Flexibilisering werd eerst geïntroduceerd in de hoop om studenten te helpen hun achterstand weg te werken indien ze in een GIT belanden. Dit systeem heeft echter een averechts effect gekend, waardoor sommige studenten nu soms in drie verschillende jaren zitten.

Een eerste reactie hierop was reeds de maatregel van de KULeuven (zie bijlage, maatregel 1).

Het grote probleem van de unieke maatregel van de KUL, is het feit dat andere universiteiten de studenten gaan krijgen die dezelfde richting willen blijven studeren ondanks het feit dat ze niet geslaagd zijn.

Er wordt benadrukt dat een uniformisering nodig is om forumshoppen tegen te gaan.

5.2 PC-lokalen

Op de BOWR werden de cijfers van de enquête voorgelegd die handelen over de ICT-faciliteiten. Hierbij werd door verschillende OMT-voorzitters benadrukt dat er ook bij de verbouwingen lockers voorzien moeten worden als men verwacht van studenten dat ze hun laptops meenemen. De algemene teneur is echter dat de computerklassen behouden dienen te blijven, vooral voor het aanbieden van specifieke software en examens.

In het licht van deze discussie rezen twee subvragen:

- Is **Blackboard** een verouderd instrument? OMT-voorzitters betreuren dat studenten geen vragen stellen op de fora daar, maar hun toevlucht zoeken in Facebook-groepen. Er werd gesuggereerd om met Facebook te werken.

Er wordt inderdaad beaamd dat Blackboard moet evolueren. Ook wordt opgemerkt dat men mogelijks de Blackboard app beter kan ondersteunen, aangezien men daar wel notificaties krijgt.

- Moet men studenten verplichten een laptop aan te kopen?

StuRa is van mening dat dit kan, onder voorbehoud dat er rekening wordt gehouden met de speciale programma's en dat er structurele maatregelen volgen.

6 Student

6.1 Goedkeuring verslag enquête studentenvoorzieningen

Er werden enkele opmerkingen overgemaakt, maar hierna wordt het verslag goedgekeurd.

De gegeven opmerkingen worden aangepast in het verslag.

6.2 Standpunt rond toevoeging van een punt tot het verenigingsreglement

Hierbij wordt als extra punt toegevoegd dat de Dienst Studentenvoorzieningen wil dat de subsidies die aan de verenigingen worden gegeven niet besteed worden aan alcohol of tabak. De vraag wordt dan ook gesteld of dit wel zo'n goed idee is, daar activiteiten zoals lezingen of bijvoorbeeld een Italiaanse avond vaak gepaard gaan met een receptie waar alcohol wordt geserveerd. Hier wordt dan ook bij opgemerkt dat tabak mogelijks niet zo'n groot probleem zou vormen.

Er wordt besloten dat het verenigingsdocument wordt goedgekeurd in haar huidige vorm op de RvS.

Indien de Dienst Studentenvoorzieningen toch het deel over de subsidies die niet besteed mogen worden aan tabak en alcohol er al in wil, zal worden gevraagd om het deel over het besteden van de subsidies de volgende RvS te stemmen.

Het met de agenda meegestuurde standpunt wordt niet goedgekeurd en het punt wordt uitgesteld tot er overleg werd gepleegd met de Dienst Studentenvoorzieningen.

6.3 Agendapunten RvS

- De omschrijving van StuRa is op de website van de UHasselt nog steeds niet aangepast, net zoals de andere reeds doorgegeven opmerkingen.
- Inloggen op de PBL is onveilig.
- Er wordt wederom opgemerkt dat er nog steeds geen tussenschotten zijn op de toiletten op de campus te Hasselt.

6.4 Aanvragen cultuursubsidies

De filmavond van StuRa wordt goedgekeurd. Er wordt 200 euro toegekend.

De quiz van Commeatus wordt goedgekeurd. Er wordt 250 euro toegekend.

7 Varia

7.1 Mededelingen en rondvraag

- Er werd gevraagd of de mensen van de Bibliotheeksbeleidscommissie Marion contacteren zodat er een commissie kan worden samengeroepen.

- Er wordt besloten dat de post-its niet meer worden uitgedeeld maar behouden worden voor volgend jaar.
- Er wordt gevraagd om na te denken om op de WG van 9 februari mogelijks iets te doen rond rationalisering.